

基隆港環境目標

為確實達到本分公司環境政策之承諾，我們選出基隆港最重要的十項環境議題，並訂立以下環境目標

- 改善空氣品質-汰換老舊機具為節能機具，持續公開即時港區空氣品質狀況
- 減緩河川汙染-建議市府增建河流汙水截流設施，維護港區親水空間
- 避免船舶排放廢油汙水-禁止船舶排放廢油汙水，並強制船舶應妥善處理
- 減少貨物逸漏-加強貨物裝卸管理、避免超載或洩漏，強化緊急應變機制
- 減少港埠廢棄物-持續推動港區垃圾減量，落實資源回收再利用工作
- 強化危險品處理存放-加強貨櫃集散區自主管理，落實巡查及聯合稽查作業
- 降低船舶廢氣排放-持續宣導船舶減速、使用低硫燃油及公務船使用岸電
- 降低港區噪音-維護港區聯外交通系統，持續運行港區環境自動連續監測系統
- 減少船舶廢棄物-推動船舶垃圾減量，落實資源回收再利用工作
- 降低港區揚塵-增設散雜貨裝卸作業之防制設備並規範業者遵守規定

基隆港務分公司總經理負責本環境目標之實施、維持與溝通交流，依據港區環境現況檢視此環境目標並調整行動方案，以符合承諾、持續改善並達成環境目標。

基隆港務分公司總經理：

劉詩宗

日期：

27/09/2019

Port of Keelung Environmental Objectives

To implement the commitments of Keelung Port environmental policy, the following environmental objectives are set based on the ten major environmental issues from the port.

- Improve Port Air Quality: replace old equipment with energy saving equipment and disclose instant air quality data
- Reduce River Pollution: advise the municipal government to construct waste water interception facilities to conserve water recreation areas in port district
- Reduce Vessel Sewage Discharge: forbid discharging waste oil/ sewage and force appropriate waste oil/ sewage disposal by vessels
- Reduce Cargo Spillage: improve cargo handling management, prevent overloading or leakage, and strengthen the emergency response mechanism
- Reduce Port-generated Waste: promote waste reduction in port district continually and implement recycling/ reusing of resources
- Strengthen Hazardous Cargo Management: reinforce stacking yard self-management and implement harbor inspections as well as joint safety supervision
- Abate Ship Exhaust: promote vessel speed reduction and usage of low sulfur fuel oil/ onshore power supply by vessels
- Reduce Noise: maintain the port access system and continue to operate the automated and continuous port environment monitoring system
- Reduce Vessel-generated Waste: promote waste reducing on vessels and recycling/ reusing of resources
- Reduce Port Dust: install new dust control facilities for bulk cargo handling and require companies to comply with regulations

The President, Port of Keelung, TIPC is responsible for the implementation, maintenance and communication of the environmental objectives. To fulfil commitments, the objectives and corresponding action plans are reviewed and adjusted to the condition of the Port.

President of Port of Keelung, TIPC : Shy-tzong Liou

Date : 27/09/2019